
                                                             Protokół Nr 15/05 
         z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
                                         odbytego w dniu 13 grudnia 2005 roku. 
 
Obecni według załączonej listy.  
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 17.15. 
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2. Zaopiniowanie projektu listy osób z którymi w 2006 roku umowy najmu na lokale 

wchodzące w skład mieszkaniowego zasobu miasta będą zawierane w pierwszej 
kolejności – odrębnie na zasadach ogólnych i lokali socjalnych. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie zgody na sprzedaż przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości 

gruntowej – druk E, 
b) w sprawie przystąpienia do realizacji przedsięwzięcia  
      „ Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 4 w Białogardzie”  
      – druk D,  
c) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard 

- druk H, 
d) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
      za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
      opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – druk I, 
e) zasad zbywania przez Burmistrza udziałów Miasta w spółce z ograniczoną 
      odpowiedzialnością „ Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą 
      w Krzywopłotach – druk F, 
f) uchwały budżetowej na rok 2006.   
4. Sprawy różne: 

- omówienie korespondencji skierowanej do Komisji  ( odpowiedź Burmistrza na 
wniosek nr 17/05). 

- plan pracy Komisji na rok 2006. 
- podsumowanie działalności Komisji w roku 2005. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia Komisji był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
 
Po przywitaniu członków Komisji i przybyłych osób posiedzenie otworzył i prowadził 
przewodniczący Komisji:- Bogdan Żurawski. W posiedzeniu uczestniczyło 6 radnych, 
zgodnie ze Statutem Miasta Komisja mogła obradować. 
Przewodniczący Komisji - zaproponował zmianę kolejności omawianych punktów porządku 
z uwagi na prośbę Prezesa Zarządu Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów pana 
Władysława Łobaczewskiego oraz Naczelnika Wydziału GN, Krystyny Milewskiej. 
 
Przegłosowano porządek posiedzenia: 
za-5, przeciw-0, wstrzymało się – 1.  
Porządek został przyjęty wraz ze zmianą kolejności. 
 
Na posiedzenie przybył radny Krystian Kasperowicz, w posiedzeniu uczestniczyło 7 radnych. 
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Ad 3 e)   Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: druk - F 
Przedstawi ł Prezes Władysław Łobaczewski. 
W 2007 r. zakład traci pozwolenie oraz nastąpi wypełnienie tego składowiska. 
Jako prezes pracuje od 2 lat.30 czerwca 2005r. była zmiana, praktycznie funkcjonują od dnia 
19 października 2005r. Ludność Powiatu to prawie 50 tys. osób. 
W kwietniu zwrócił się do wspólników o to, by do spółki dopuścić miasto Kołobrzeg. 
Jest w przededniu podpisania umowy. 11 tys. ton śmieci, kapitał 600 tys. złotych. 
Inwestycje to: 
- sortownia, 
- oczyszczalnia ścieków. 
Gmina BIAŁOGARD ma już wszystko załatwione. W dniu 8 grudnia 2005r. podpisano akt 
notarialny. Burmistrz MIASTA BIAŁOGARD podpisał już taki warunkowy akt notarialny. 
Walne Zgromadzenie Wspólników zwołano na wniosek Burmistrza Karlina, który na nie  
nie przybył. W dniu 8 grudnia 2005 r. odbyła się Rada Nadzorcza. Z Kołobrzegiem jest 
niepewna sytuacja. Ta rzecz została upięta. Ta utylizacja może kosztować 60 milionów 
złotych ( rura jest z azbestu ). Składowisko znajduje się na terenie Karlina.  
Wniosek do Wojewody został złożony w odpowiednim terminie.  Jest prowadzona obfita 
korespondencja z Burmistrzem Karlina 
W tym momencie jest w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych. 
Dyskusja: 
Radny Kazimierz Sosnowski – zapytał o skład Rady Nadzorczej. 
Prezes Władysław Łobaczewski  - powiedział, że jest następujący: 

- miasto Białogard - Radca prawny Walerian Ławnikowski i  Dyrektor Marianna 
Przychodni, 

- gmina BIAŁOGARD-  Wójt Maciej Niechciał i radny z Nasutowa nazwiska nie 
pamięta w tej chwili. 

-miasto i gmina Karlino – pani Tetkow.  
Minęły już 3 miesiące i zwróci się do Wojewody  Zachodniopomorskiego o uzupełnienie 
składu Rady Nadzorczej. 
Przewodniczący Komisji – zapytał jak odprowadzano ścieki, gdzie Karlino odprowadzało  
( Homanit – Polska). 
Na posiedzenie przybył radny Wojciech Potrzebowski, w obradach uczestniczy 8 radnych. 
Zastępca Burmistrza –  powiedział, że  rura ma około 22 km. Burmistrz Strzałkowski,  
chciał informacji poprzez swoich członków Rady Nadzorczej. Rada Nadzorcza nie odbyła się 
bo nie było kworum. 
Na posiedzenie przybył radny Paweł Barańczuk, w obradach uczestniczyło 9 radnych. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że jest to bardzo poważna sprawa.  
Jest prośba do  Burmistrza o skontaktowanie się i wyjaśnienie na jakiej podstawie i kiedy 
włączono ją do obiegu . 
Grozi nam to, że koszty utylizacji i kanalizacji my jako mieszkańcy będziemy ponosić. 
Prezes Władysław Łobaczewski – powiedział, żeby nie mieć do nikogo pretensji poza 
panem Lewandowskim i  burmistrzem Miśko. 
Włączenie nastąpiło 1 marca 2005 r. a akt notarialny podpisano w dniu 25 marca 2005r. 
O tej rurze Zarząd dowiedział się dopiero półtora tygodnia temu. To co, się stało to jest to 
skandal ze strony  burmistrza Miśko. 
Radni zapytali dlaczego nagrywa się posiedzenie Komisji. 
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Kierownik Biura RM– odpowiedziała, że w celu uszczegółowienia zapisów protokołu 
posiedzenia, zgodnie z poleceniem służbowym Burmistrza Miasta. 
Radny Kazimierz Sosnowski – powiedział, że ten sam problem był na Komisji Edukacji. 
Radny Bogdan Lipiński - powiedział, że nie widzi takiej potrzeby by posiedzenie nagrywać. 
Jest sporządzany protokół, który odzwierciedla przebieg posiedzenia. 
Przegłosowano wniosek  w sprawie nagrywania posiedzenia Komisji: 
Za- 3, przeciw-5, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
Wniosek przeszedł. W wyniku głosowania Komisja zarządziła, by nie nagrywać obrad. 
Przewodniczący Komisji – oznajmił, że nie nagrywamy obrad, bo nie ma takiego 
obowiązku. Jest sporządzany protokół, który w pełni odzwierciedla przebieg obrad. 
Przystąpiono do kontynuacji obrad w części dotyczącej Zakładu Składowania  
i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach. 
Prezes Władysław Łobaczewski – powiedział, że sprawa śmieci to poważny  problem.  
Ten mariaż wszystkim się nam przyda. Nasze samorządy nie stać na samodzielne 
finansowanie. 
Przewodniczący komisji –zapytał, czy pani Przychodni przyjęła te rurę na stan. 
Prezes Władysław Łobaczewski – odpowiedział, że nie. Zostało to wstrzymane w ostatniej 
chwili. 
Radny Adam Gajlewicz – powiedział, że jeżeli to jest tak poważna sprawa to tę sprawę 
trzeba przed Sesją przedstawić wszystkim radnym. 
Radny Andrzej Adamczewski – powiedział, że dla niego ta spółka nie ma sensu. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że prosi o informację w tej sprawie. 
Radny Kazimierz Sosnowski – powiedział, że Burmistrz Karlina dużo wcześniej wiedział  
o tym, dlatego mu tak zależało by ta spółka powstała. 
Radny Adam Gajlewicz – zapytał, czy do sesji radni się z tym zapoznają.                                                       
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że jutro na nadzwyczajnym posiedzeniu 
Zgromadzenia Wspólników, Burmistrz przekaże informację dotyczącą tej rury wszystkim 
wspólnikom. 
Pani Prezes Przychodni pracuje dzisiaj do późna w nocy. Ta sprawa będzie na pewno na tym 
Zgromadzeniu rozpatrywana.  
Prezes Włądysław Łobaczewski - powiedział, że poprawna decyzja Burmistrza o nie 
przyjmowaniu  majątku uchroniła nas, że ten temat nie będzie trudnym tematem. 
Radny Bogdan Lipiński – powiedział, że nie wie czy nie jest już za późno. 
Prezes Władysław Łobaczewski – zaapelował do radnych o pozwolenie Burmistrzowi,  
aby mógł sprzedać te udziały. 
Radny Bogdan Lipiński – powiedział, że my tracimy większość udziałów. 
Prezes Władysław Łobaczewski – wyjaśnił, że do tej pory miasto BIAŁOGARD miało 60 
udziałów. Pozostali udziałowcy: 
Karlino - 22 udziały. Gmina BIAŁOGARD – 18 udziałów. 
Teraz będzie to wyglądać następująco: 
Miasto BIAŁOGARD – 42 udziały, 
Miasto Kołobrzeg – 30 udziałów, 
Miasto i Gmina Karlino – 14 udziałów, 
Gmina BIAŁOGARD – 9 udziałów. 
Wysypisko ma tereny. Szykuje całą dokumentację, aby obecni wspólnicy uzyskali potężne 
odszkodowanie. Trzeba zrobić sortownię. Są dyrektywy Unii Europejskiej. 
Radny Andrzej Adamczewski – powiedział jest Kalina-Leszczyn, dlaczego o tym się nie 
mówi. 
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Radny Bogdan Lipiński – powiedział, że w tamtej kadencji było wszystko w porządku,  
nie rozumie więc, co teraz się dzieje. 
Radny Jan Borkowski – zapytał, czy rozwiązując spółkę my jako Miasto zyskujemy. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że sprzedajemy część udziałów, spółki nie 
rozwiązujemy, proporcjonalnie do udziałów, które są. 
Chodzi o dokapitalizowanie spółki. Minęły terminy powiększenia kwater.  
Spółka będzie właściwie martwą spółką. Pan prezes znalazł środki finansowe, 
znajdzie też na sortownię. Studium wskazuje, że zakres jest udany.                          
W wyniku unormowań prawnych i rozstrzygnięć w latach 2007-2008 będziemy musieli 
śmieci wywozić na inne wysypisko. 
Radny Kazimierz Sosnowski – wcześniej była dobra współpraca. Ma pytanie, co będzie jak 
Karlino dogada się z Kołobrzegiem.  
Radny Andrzej Adamczewski – zapytał a co będzie jak zmieni się opcja polityczna. 
Prezes Władysław Łobaczewski – powiedział, że miasto BIAŁOGARD ma 60% udziałów, 
tamci 40 %. Było 2:1. 
W dniu 25 marca 2005 r. podpisano akt notarialny darowizny z Homanit -Polska na rzecz 
Karlina na kwotę 1,5 miliona złotych. W Radzie Nadzorczej jest niepełny miesiąc, 
zapewniano go, że tej rury nie ma. Zarząd dowiedział się o tym półtora tygodnia temu. 
Przewodniczący Komisji -podziękował prezesowi Łobaczewskiemu za omówienie 
powyższej problematyki. 
W posiedzeniu uczestniczyło 9 radnych. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
Za-4 (Adamczewski, Drachal-Mostek, Kasperowicz, Żurawski), 
Przeciw- 4 ( Barańczuk, Borkowski,Gajlewicz, Sosnowski ) 
Wstrzymało się -1 ( Lipiński ). W wyniku głosowania nie wydano opinii. 
 
Ad 3 Zaopiniowanie projektu listy osób, z którymi w 2006 roku umowy najmu na lokale    
         wchodzące w skład mieszkaniowego zasobu MIASTA zawierane będą w pierwszej  
         kolejności- odrębnie na zasadach ogólnych i lokali socjalnych. 
                                                                       
Przedstawił: Naczelnik Wydziału Mieszkalnictwa , Krzysztof Kopyniecki 
Materiał w załączeniu do protokołu posiedzenia. 
Wniosek formalny przewodniczącego Komisji: 
Nie opiniować tej listy. Komisja powinna wypracować sposób opiniowania do końca 
I kwartału 2006 roku. 
Przegłosowano: 
Za-5, przeciw-2, wstrzymało się -2 
Wniosek przeszedł. 
Naczelnik Wydziału Mieszkalnictwa – powiedział, że występuje tu pewna 
dwuwymiarowość. Te listy są pokazane na tablicy ogłoszeń Urzędu.  
Komisja może wnieść uwagi i zastrzeżenia. Obowiązek spoczywa na Burmistrzu MIASTA. 
Komisja Rady nie ponosi żadnej odpowiedzialności. 
Radny Bogdan Lipiński – zapytał, czy Burmistrz brał pod uwagę, by lokatorów z baraków 
przy ulicy Moniuszki przenieść do budynku przy ulicy Dąbrowszczaków. 
Naczelnik Krzysztof Kopyniecki – odpowiedział, że nie. Niby dlaczego. Barak to pojęcie 
nieustawowe. 
Posiedzenie opuścił radny Wojciech Potrzebowski, w posiedzeniu uczestniczyło 8 radnych. 
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3b) – projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji przedsięwzięcia  
         Termomodernizacji „ termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 4  
         w Białogardzie „ – druk D 
Przedstawił: Naczelnik Wydziału Infrastruktury, Waldemar Marczyk. 
Dyskusja: 
Radny Kazimierz Sosnowski – powiedział, że trzeba zrobić, by wszystkie szkoły były 
wyremontowane. 
Radny Jan Borkowski – ta szkoła prowadzi działalność gospodarczą, to są spore pieniądze. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, to dobrze , że wykazuje inicjatywę. 
Radny Paweł Barańczuk – zapytał czy jest sporządzony audyt.                                                                       
Zastępca  Burmistrza – odpowiedział, że jest. 
Na posiedzenie powrócił radny K.Kasperowicz, w obradach uczestniczyło 9 radnych 
Przegłosowano projekt uchwały: 
Za-8, przeciw-0, wytrzymało się -1 
Opinia pozytywna. 
Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę 10 minut. 
Po przerwie przewodniczący Komisji powiedział, że nie nagrywamy obrad, bo wystąpimy  
o opinię prawną w tej sprawie. 
Radny Paweł Barańczuk – poprosił o zasięgnięcie opinii prawnej spoza Urzędu  
od niezależnego radcy prawnego. 
Zastępca Burmistrza przedstawił koncepcję zagospodarowania przestrzennego parku 
Miejskiego im.Leona Mroczkiewicza ( otwartej strefy rekreacji ). 
Powiedział, że ten materiał jest w Biurze Rady do wglądu. 
Jest to kawałek zieleni, który został kiedyś zagospodarowany, ulegał dewastacji. Jest 
możliwość uzyskania w ramach projektów norweskich środków finansowych. 
W opracowaniu są uwzględnione elementy historyczne ( dęby , świerk) 
Będzie to park rekreacji i wypoczynku. Amfiteatr ulegnie likwidacji. Park w przyszłości ma 
połączyć Lasek Miejski. Jest mała architektura, elementy do zabawy i wypoczynku, zaplecze 
gastronomiczne. Powstaną miejsca postojowe. Zanim zostanie wykonany projekt można 
pewne elementy uwzględnić. Koszt koncepcji: około 2 miliony 600 tysięcy złotych. 
Można to etapować, wkład własny 25%. 
Na posiedzenie powrócił radny W.Potrzebowski, obradach uczestniczyło 10 radnych. 
Radna Krystyna Drachal-Mostek – zapytała, czy może tam być umieszczony mini golf. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że tak.                                                                                    
Przegłosowano koncepcję: 
Za-9, przeciw 0, wstrzymało się -1 
Opinia pozytywna.                                                                
 
3c) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie MIASTA 
      BIAŁOGARD – druk H. 
Przedstawiły: Mariola Barcicka, Zastępca Naczelnika Wydziału ZPOŚ 
                        Karolina Siwek, Naczelnik Wydziału ZPOŚ.      
 
Mariola Barcicka powiedziała, że zmieniła się ustawa. Wprowadzono kompetencje dla 
Burmistrza MIASTA. Można wydać decyzję dla właściciela do uporządkowania.  
Rada Miejska musi określić górne stawki dla właścicieli nieruchomości na wywóz 
nieczystości. Inaczej uregulowana jest sprawa selektywnej zbiórki odpadów. 
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Posiedzenie Komisji opuścił radny Paweł Barańczuk, w posiedzeniu uczestniczyło 9 radnych.  
Dyskusja:     
Przewodniczący Komisji – powiedział, że mieszkańcy już od pół roku czekają na odpowiedź 
w sprawie gołębi od Burmistrza i podległych mu służb.   
Radna Krystyna Drachal-Mostek - zapytała, jak będziemy egzekwować podłączenie do 
kanalizacji ( psie odchody ).   
Mariola Barcicka – odpowiedziała, że obowiązek ustawowy spoczywa na Straży Miejskiej. 
Jest okres roku. Po tym czasie jest wystąpienie do wodociągów. Będzie to indywidualnie 
rozpatrywane.     
Radna Krystyna Drachal-Mostek – zapytała czy jest możliwość powiadomienia o tych 
obowiązkach mieszkańców w dostępnych publikatorach.      
Radny Jan Borkowski – zapytał a co z watahami wałęsających się psów.      
Radny Kazimierz Sosnowski – stwierdził, że na sesjach się dyskutuje na temat psów.  
W Belgii nie ma problemu psów na ulicy. Trzeba podjąć decyzję o nie wyprowadzaniu psów 
na ulice. Straż Miejska tego nie wyegzekwuje. Zróbmy jako pierwsi w samorządzie – zakaz 
wyprowadzania psów. 
Radny Wojciech Potrzebowski – miasto nie ma pomysłu, co zrobić z psami.  
Trzeba prowadzić szeroka akcję propagandową, może przynieść efekty oraz trzeba 
konsekwentnie karać właścicieli. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że na początku kadencji była propozycja terenu na 
wybieg dla psów. Trzeba znaleźć na to środki finansowe. Jest to teren ogrodzony,  
są odpowiednie maszyny do sprzątania psich nieczystości. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
Za-4, przeciw –0, wstrzymało się -5 
Opinia pozytywna.    
Z posiedzenia wyszedł radny Wojciech Potrzebowski, w posiedzeniu uczestniczyło 
8 radnych. 
 
3a) w sprawie zgody na sprzedaż przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości 
gruntowej- druk E              
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Krystyna Milewska.      
Przegłosowano: 
Za-7, przeciw-0, wstrzymało się -1 
Opinia pozytywna.     
 
Dotyczy odpowiedzi Burmistrza na wniosek Komisji Nr 17/05.                                                                     
Dyskusja: 
Radny Adam Gajlewicz – zapytał, jaki jest powód wstrzymania sprzedaży gruntu przy ulicy 
Pomorskiej.                                                                                         
Naczelnik Wydziału GN – odpowiedziała, że te pawilony są tymczasowe, gdyby ktoś się 
trafił to byłaby decyzja do zbycia. 
Radny Bogdan Lipiński – zapytał, kto wstrzymuje sprzedaż, przecież są chętni. 
Naczelnik Wydziału GN – odpowiedziała, że jest decyzja Burmistrza, przedłużono umowy 
o 3 lata. Ma być sukcesywnie zagospodarowywany teren. 
Radny Jan Borkowski – powiedział, że ktoś ma takie widzimisię, tu chce a tu nie. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że ten temat jest w sprawach różnych do omówienia. 
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3f) uchwała budżetowa na rok 2006. 
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
 
Dyskusja: 
 
Radny Bogdan Lipiński – zapytał, czy są autobusy ujęte w budżecie na rok 2006. 
Zastępca Burmistrza- odpowiedział, że tak. Będzie autopoprawka  Burmistrza w kwocie 
150 tysięcy zł (część na autobus, część na chodniki ). 
Na chodniki znaleziono środki finansowe, na autobus się poszukuje. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że miało być jeszcze 155 tys. 500 zł na chodniki  
i drogi w mieście.  
Zastępca Burmistrza –powiedział, że  to jest, dochody są na tym samym poziomie.     
Przegłosowano: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się -4    
Opinia pozytywna.    
                                                                                                                                          
Ad 4 Sprawy różne. 
- omówienie korespondencji  skierowanej do komisji ( odpowiedź Burmistrza MIASTA  
  na wniosek Nr 17/05. Materiał w załączeniu.     
Dyskusja: 
Radny Kazimierz Sosnowski – odpowiedź Burmistrz go nie zadowala. Jest to bulwersujące. 
Ci ludzie zainwestowali swoje środki finansowe. Co niektórym się sprzedaje a innym nie, bo 
musi być zabudowa wysoka. Są takie opinie wśród mieszkańców. Dlaczego robimy wyjątki.  
W środku zainwestowano dużo pieniędzy, jest to przykre. 
Radny Adam Gajlewicz – zgadza się z radnym Sosnowskim, ale jest to szersza sprawa. 
Trzeba to uzgodnić z Architektem. Jeżeli w planie zagospodarowania przestrzennego jest taka 
zabudowa, w centrum a to jest centrum miasta buduje się wysokie budynki. 
Są to działki do zabudowy, na dole mogą być usługi a u góry mieszkania. 
Niech ci ludzie staną do przetargu na wykup gruntu. Popatrzmy co dzieje  się na Starówce. 
Zapytał, dlaczego ona przy Sano musiał się dostosować. Ciężko jest mu się postawić ale 
trzeba przyznać rację Burmistrzowi. Jest dużo wariantów. 
Radny Jan Borkowski – powiedział, ze jest w sytuacji niezręcznej, bo tam pawilon ma jego 
córka. Na starówce, co niektórzy wykupili działki i stoją one niezabudowane. 
W każdym mieście w centrum jest oaza wypoczynku. Czy wszędzie ma być wysoka 
zabudowa. Musza być dobre chęci z jednej i drugiej strony. A tu jest jakaś złośliwość. 
Czy jest jakiś Czort w tym Urzędzie, który kieruje Burmistrzem. 
Radny Kazimierz Sosnowski – powiedział, żeby zorganizować spotkanie użytkowników 
i architekta , jeżeli w palnie jest budownictwo wysokie to zgadza  się z decyzja Burmistrza.                             
Jest to wniosek formalny - do Burmistrza o zorganizowanie spotkania z właścicielami 
pawilonów w celu omówienia propozycji i dojścia do jakiegoś porozumienia, by nie dzielić 
ludzi w mieście. 
Wniosek przegłosowano: 
Za-8  ( jednogłośnie ). 
Wniosek przeszedł. 
Radny Adam Gajlewicz – powiedział, że my radni nie możemy zmusić Burmistrza do 
zawarcia porozumienia. 
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Przewodniczący Komisji przekazał propozycje do planu pracy Komisji na rok 2006 w celu 
zapoznania się, wniesienia uwag, innych propozycji. Do tematu Komisja powróci na 
posiedzeniu w styczniu 2006r. 
                                                                      
Radny Krystian Kasperowicz - powiedział, że są w mieście pracownie naszych artystów, 
dlaczego jedni za nie płacą a drudzy nie. Na przykład pan Galik płaci a pan  
Władek  Mostowski nie płaci. Prosi o wyjaśnienie tej sprawy w BTBS. 
 
Ad Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godzinie 19.50. 
 
Protokółowała:D.H.-Sz.                                                   Przewodniczący komisji: 
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